
          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

BALVU NOVADA PAŠVALDĪBA 

BALVU NOVAVADA DOME 

Reģ.Nr 90009115622., Bērzpils iela 1A, Balvi, Balvu novads, LV-4501,  

tālrunis +371 64522453, e-pasts: dome@balvi.lv 

 
 

Balvos 

 

 TAUTSAIMNIECĪBAS UN VIDES KOMITEJAS  

SĒDES PROTOKOLS 
Balvos  

  

2023.gada 19.jūlijā                                                                                                 Nr. 8 

 

Sēde sasaukta plkst. 09:00 

Sēdi atklāj plkst. 09:00 

 

Sēde notiek klātienē Bērzpils ielā 1A, Balvos, LV-4501 (3.stāvā, Sēžu zālē) 

 

Sēdes veids - atklāta 

 

Sēdes norise tiek ierakstīta audio formātā. 

 

Darba kārtībā: 

1. Par attīrīšanas iekārtām pansionātā “Balvi” un Balvu pilsētā (informatīvs). 

2. Par saistošo noteikumu Nr.____/2023 „Par rūpnieciskās zvejas tiesību iznomāšanas 

kārtību Balvu novadā” apstiprināšanu. 

3. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu, lietošanas mērķu un apgrūtinājumu 

noteikšanu Balvu novada, Krišjāņu pagasta nekustamā īpašuma “Ludvinova” 

zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 3856 003 0071. 

4. Par nosaukuma “Saknes” piešķiršanu nekustamajam īpašumam Baltinavas pagastā, 

Balvu novadā, zemes vienības atzīšanu par starpgabalu un nodošanu atsavināšanai. 

5. Par nosaukuma “Dzintariņi” piešķiršanu nekustamajam īpašumam Baltinavas 

pagastā, Balvu novadā, zemes vienības atzīšanu par starpgabalu un nodošanu 

atsavināšanai. 

6. Par nosaukuma “Lēpes” piešķiršanu nekustamajam īpašumam Vīksnas pagastā, 

Balvu novadā, reģistrēšanu zemesgrāmatā uz pašvaldības vārda un nodošanu 

atsavināšanai. 

7. Par nekustamā īpašuma “Stirnas” Bērzkalnes pagastā, Balvu novadā, nodošanu 

atsavināšanai. 

8. Par nekustamā īpašuma izveidošanu Baltinavas pagastā, Balvu novadā, nosaukuma 

“Taures” piešķiršanu un nodošanu atsavināšanai. 

9. Par nekustamā īpašuma izveidošanu Šķilbēnu pagastā, Balvu novadā, nosaukuma 

“Sprunguļi” piešķiršanu un nodošanu atsavināšanai. 
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10. Par rezerves zemes fonda zemes vienības Žīguru pagastā piekritību Balvu novada 

pašvaldībai, nosaukuma “Piesauļi” piešķiršanu, ierakstīšanu zemesgrāmatā uz 

pašvaldības vārda un nodošanu atsavināšanai. 

11. Par Balvu novada pašvaldībai piekritīgā nekustamā īpašuma Lazdu ielā 6, 

Benislavā, Lazdukalna pagastā, Balvu novadā, nodošanu atsavināšanai. 

12. Par Balvu novada pašvaldībai piekritīgā nekustamā īpašuma Ziedu ielā 1, 

Semenovā, Medņevas pagastā, Balvu novadā, nodošanu atsavināšanai. 

13. Par Balvu novada domes 2023. gada 25. maija lēmuma “Par nekustamā īpašuma 

“Lazdiņi” Medņevas pagastā, Balvu novadā, zemes vienības ar kadastra 

apzīmējumu 3870 005 0186 atzīšanu par starpgabalu un nodošanu atsavināšanai” 

atcelšanu. 

14. Par dzīvojamai mājai Vidzemes ielā 10A, Balvos, Balvu novadā, funkcionāli 

nepieciešamā zemes gabala noteikšanu. 

15. Par Balvu novada teritorijas plānojuma izstrādes vadības grupas izveidošanu. 

 

Papildus darba kārtībā: 

16. Par finanšu līdzekļu piešķiršanu no ceļu/ielu rezerves fonda Balvu novadā esošo 

tiltu galvenās inspekcijas veikšanai. 

 

Sēdi vada – Jānis Trupovnieks 

Protokolē – Jūlija Korlaša 

 

Piedalās- 

Komitejas locekļi: deputāts Iveta Arelkeviča, deputāts Aldis Bukšs, Domes priekšsēdētāja 

vietniece Sandra Kapteine, deputāts Anita Kokoreviča, Domes priekšsēdētājs Sergejs 

Maksimovs 

 

Ieinteresētās personas: 

Balvu novada administrācijas Izpilddirektore Daina Tutiņa, Viļakas pilsētas pārvaldes vadītājs 

Oļegs Kesks, Tehniskā nodaļas vadītājs Andris Zelčs, juriskonsults Iveta Kokoreviča 

attālināti izmantojot  https://us06web.zoom.us/ (attēla un skaņas pārraidi reālajā laikā) 

nekustamā īpašuma speciāliste Ilze Avota, projektu vadītāja Arvita Voiciša, Rugāju pagasta 

pārvaldes vadītāja Arnita Pugača, juriskonsults Inese Trupovniece, Pansionāts „Balvi“ 

direktore Jana Komane, deputāts Ruta Cibule, izpilddirektora vietnieks administratīvajos un 

finanšu jautājumos Tamāra Locāne, Sabiedrisko attiecību nodaļas vadītāja Iluta Jaunžeikare, 

P/a "SAN - TEX" pašvaldības aģentūras direktors Egons Strumpe, Kancelejas un personāla 

nodaļas vadītāja Līga Vilciņa, projektu vadītāja Irēna Začeva, juriskonsults Ligija Logina, 

Kancelejas un personāla nodaļas arhivāre Sandra Pundure, Balvu pilsētas pārvaldes vadītāja 

Maruta Castrova, vecākais juriskonsults Juris Annuškāns, Nekustamā īpašuma nodaļas vadītāja 

Gunta Raibekaze  

 

Nepiedalās-  

Komitejas locekļi: deputāts Aigars Pušpurs- tiešā darba pienākumu dēļ 

 

Balsojums par papildus darba kārtības jautājuma iekļaušanu 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

5 (Iveta Arelkeviča, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, 

Sergejs Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

https://us06web.zoom.us/
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"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Apstiprināt papildus darba kārtības jautājuma 

iekļaušanu 

 

Balsojums par darba kārtību kopumā 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

5 (Iveta Arelkeviča, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, 

Sergejs Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: Apstiprināt darba kārtību kopumā 

 

1.§ 

Par attīrīšanas iekārtām pansionātā “Balvi” un Balvu pilsētā (informatīvs). 

 

Ziņo Andris Zelčs: Ziņo, prezentē un sīkāk jāpaskaidro par attīrīšanas iekārtām pansionātā 

“Balvi” un Balvu pilsētā. 

Izsaka viedokli Jana 

Komane: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Jautā, kādi ir risinājumi, kas ir darāms un kāds ir finansējums. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Skaidro, ja tiks domāts par kardinālām izmaiņām, tad tik ātri to nevarēs 

izdarīt, bet šobrīd ir jānovērš tas, ko var novērst, lai nekas neieplūst 

ezerā. 

Izsaka viedokli Andris 

Zelčs: 

Skaidro, ka tas tikai uz kādu laiku noslāpē problēmu. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka būtu jābūt skaidram plānam un redzējumam. 

Izsaka viedokli Andris 

Zelčs: 

Skaidro, ka risinājums būtu slēgties klāt pilsētas attīrīšanas iekārtām. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Jautā, kādi ir garumi, termiņi un risinājumi. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Skaidro, ka piedāvājums šobrīd ieguldīties neatliekamā lietā. 

Pašvaldības uzdevums būtu uzdot uzdevumu izstrādāt konkrētu plānu, 

redzējumu ar noteiktu termiņu. 

Izsaka viedokli Andris 

Zelčs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Skaidro, ka tiek gatavoti dokumenti attīrīšanas iekārtu pieslēgšanai 

Balvu pilsētā un šobrīd ir jāsaprot vai pansionāts būs klāt, vai nē. Līdz 

nākošai komitejas sēdei būtu jāsaprot, kāds būtu risinājums, jo jebkuru 

iekārtu var attīrīt, jo ir vairākas tehnoloģijas, jāsaprot, kā to novērst un 

ko tieši pielietot. 
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Izsaka viedokli Egons 

Strumpe: 

Sīkāk paskaidro, bet ir jāizlemj, ko tad daram. 

Izsaka viedokli 

JānisTrupovnieks: 

Skaidro, ja uz pilsētu atnāk tas, kas šobrīd atnāk no pansionāta, būtu 

jāveic tas, lai pēc iespējas mazāk būtu koncentrāciju šajā attīrīšanas 

iekārtā. Jautā, vai dezinfekcijas līdzekļi tiek iepirkti atsevišķi, jo 

uzskata, ka būtu jābūt atsevišķam iepirkumam, kas būtu ar mazāku 

kaitējumu. Virsūdeņi ir nāvejoši jebkurām attīrīšanas iekārtām, ja ir 

liels nokrišņu daudzums. Skaidro, ka tās lietas būtu jāatrisina ne tikai 

pansionātā, bet visā pilsētā, lai virsūdeņi nekur nenonāk. Būtu 

nepieciešams uzraudzīt dezinfekcijas līdzekļu iepirkumu. 

Izsaka viedokli Jana 

Komane: 

Sīkāk paskaidro par dezinfekcijas līdzekļiem. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka būtu jāveic izpēte un jānovērš. Vēlētos 1 vai 2 variantus 

iespējamajam risinājumam mēneša laikā. Jāpanāk efektīvāka 

pansionāta iekārtu darbība, nepieciešams sagatavot tuvākā perioda 

plānu ar konkrētiem piedāvājumiem un uz augusta komitejas sēdi 

vēlreiz iekļaut izskatīšanai šo jautājumu. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Skaidro, ka vēlētos, lai katram variantam būtu pievienotas arī 

aptuvenās izmaksas. 

Izsaka viedokli Oļegs 

Kesks: 

Skaidro kamēr netiks nomainītas vecās akas nekas nebūs, ka lietus 

ūdens tur tik un tā nonāks. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka šis jautājums tad arī jāskatās attiecībā uz Vilakas pilsētu. 

Izsaka viedokli Andris 

Zelčs: 

Skaidro, ka jādomā par pilsētas attīrīšanas iekārtu. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Norāda, ka nekas netiks slēgts pie pilsētas, kamēr netiks uzbūvēta 

jauna attīrīšanas iekārta. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Jautā, kas būtu jāizdara, lai nodrošinātu maksimāli kvalitatīvu 

attīrīšanas iekārtu darbību. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Skaidro, ka prezentācijā tika minēts, ka nesen veikta rekonstrukcija, 

kas šobrīd nedarbojas un jautā, kas īsti ir un kāpēc. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka problēma ir arī ikdienas uzturēšanā. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli 

Aleksandrs Sņegovs: 

Skaidro, ka finansējums nenosedza visas prasības. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina šo sniegto informāciju pieņemt zināšanai un uz nākošo 

komitejas sēdi iesniegt detalizētu darbības programmu par attīrīšanas 

iekārtām. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

6 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 
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"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Sniegtā informācijas par attīrīšanas iekārtām pansionātā 

“Balvi” un Balvu pilsētā tiek pieņemta zināšanai un tiek 

dots uzdevums uz nākošo komitejas sēdi iesniegt 

detalizētu darbības programmu par attīrīšanas iekārtām. 

 

2.§ 

Par saistošo noteikumu Nr.____/2023 „Par rūpnieciskās zvejas tiesību 

iznomāšanas kārtību Balvu novadā” apstiprināšanu. 

 

Ziņo Iveta 

Kokoreviča: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Uzdod jautājumu par atļaujas iekasēšanas maksu. 

Izsaka viedokli Iveta 

Kokoreviča: 

Atbild uz jautājumu un skaidro, ka tiks norecizēts. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

6 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par saistošo noteikumu Nr.____/2023 „Par rūpnieciskās 

zvejas tiesību iznomāšanas kārtību Balvu novadā” 

apstiprināšanu." 

 

3.§ 

Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu, lietošanas mērķu un apgrūtinājumu 

noteikšanu Balvu novada, Krišjāņu pagasta nekustamā īpašuma “Ludvinova” zemes 

vienībai ar kadastra apzīmējumu 3856 003 0071 

 

Ziņo Jana Krilova: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

6 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 



6 

 

          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu, lietošanas 

mērķu un apgrūtinājumu noteikšanu Balvu novada, 

Krišjāņu pagasta nekustamā īpašuma “Ludvinova” 

zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 3856 003 0071" 

 

4.§ 

Par nosaukuma “Saknes” piešķiršanu nekustamajam īpašumam Baltinavas 

pagastā, Balvu novadā, zemes vienības atzīšanu par starpgabalu un nodošanu 

atsavināšanai 

 

Ziņo Inese Kaņepe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

6 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par nosaukuma “Saknes” piešķiršanu nekustamajam 

īpašumam Baltinavas pagastā, Balvu novadā, zemes 

vienības atzīšanu par starpgabalu un nodošanu 

atsavināšanai" 

 

5.§ 

Par nosaukuma “Dzintariņi” piešķiršanu nekustamajam īpašumam Baltinavas 

pagastā, Balvu novadā, zemes vienības atzīšanu par starpgabalu un nodošanu 

atsavināšanai 

 

Ziņo Inese Kaņepe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

6 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 
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Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par nosaukuma “Dzintariņi” piešķiršanu 

nekustamajam īpašumam Baltinavas pagastā, Balvu 

novadā, zemes vienības atzīšanu par starpgabalu un 

nodošanu atsavināšanai" 

 

6.§ 

Par nosaukuma “Lēpes” piešķiršanu nekustamajam īpašumam Vīksnas pagastā, 

Balvu novadā, reģistrēšanu zemesgrāmatā uz pašvaldības vārda un nodošanu 

atsavināšanai 

 

Ziņo Inese Kaņepe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

6 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par nosaukuma “Lēpes” piešķiršanu nekustamajam 

īpašumam Vīksnas pagastā, Balvu novadā, reģistrēšanu 

zemesgrāmatā uz pašvaldības vārda un nodošanu 

atsavināšanai" 

 

7.§ 

Par nekustamā īpašuma “Stirnas” Bērzkalnes pagastā, Balvu novadā, nodošanu 

atsavināšanai 

 

Ziņo Inese Kaņepe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

6 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par nekustamā īpašuma “Stirnas” Bērzkalnes pagastā, 

Balvu novadā, nodošanu atsavināšanai" 
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8.§ 

Par nekustamā īpašuma izveidošanu Baltinavas pagastā, Balvu novadā, 

nosaukuma “Taures” piešķiršanu un nodošanu atsavināšanai 

 

Ziņo Inese Kaņepe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

6 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par nekustamā īpašuma izveidošanu Baltinavas 

pagastā, Balvu novadā, nosaukuma “Taures” piešķiršanu 

un nodošanu atsavināšanai" 

 

9.§ 

Par nekustamā īpašuma izveidošanu Šķilbēnu pagastā, Balvu novadā, 

nosaukuma “Sprunguļi” piešķiršanu un nodošanu atsavināšanai 

 

Ziņo Inese Kaņepe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

6 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par nekustamā īpašuma izveidošanu Šķilbēnu pagastā, 

Balvu novadā, nosaukuma “Sprunguļi” piešķiršanu un 

nodošanu atsavināšanai" 

 

10.§ 

Par rezerves zemes fonda zemes vienības Žīguru pagastā piekritību Balvu 

novada pašvaldībai, nosaukuma “Piesauļi” piešķiršanu, ierakstīšanu zemesgrāmatā uz 

pašvaldības vārda un nodošanu atsavināšanai 

 

Ziņo Inese Kaņepe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 
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Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

6 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par rezerves zemes fonda zemes vienības Žīguru 

pagastā piekritību Balvu novada pašvaldībai, nosaukuma 

“Piesauļi” piešķiršanu, ierakstīšanu zemesgrāmatā uz 

pašvaldības vārda un nodošanu atsavināšanai" 

 

11.§ 

Par Balvu novada pašvaldībai piekritīgā nekustamā īpašuma Lazdu ielā 6, 

Benislavā, Lazdukalna pagastā, Balvu novadā, nodošanu atsavināšanai 

 

Ziņo Inese Kaņepe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

6 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par Balvu novada pašvaldībai piekritīgā nekustamā 

īpašuma Lazdu ielā 6, Benislavā, Lazdukalna pagastā, 

Balvu novadā, nodošanu atsavināšanai" 

 

12.§ 

Par Balvu novada pašvaldībai piekritīgā nekustamā īpašuma Ziedu ielā 1, 

Semenovā, Medņevas pagastā, Balvu novadā, nodošanu atsavināšanai 

 

Ziņo Inese Kaņepe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 
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Par lēmumu balso: 

"par"  -  

6 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par Balvu novada pašvaldībai piekritīgā nekustamā 

īpašuma Ziedu ielā 1, Semenovā, Medņevas pagastā, 

Balvu novadā, nodošanu atsavināšanai" 

 

13.§ 

Par Balvu novada domes 2023. gada 25. maija lēmuma “Par nekustamā īpašuma 

“Lazdiņi” Medņevas pagastā, Balvu novadā, zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 

3870 005 0186 atzīšanu par starpgabalu un nodošanu atsavināšanai” atcelšanu 

 

Ziņo Inese Kaņepe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

6 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par Balvu novada domes 2023. gada 25. maija lēmuma 

“Par nekustamā īpašuma “Lazdiņi” Medņevas pagastā, 

Balvu novadā, zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 

3870 005 0186 atzīšanu par starpgabalu un nodošanu 

atsavināšanai” atcelšanu" 

 

14.§ 

Par dzīvojamai mājai Vidzemes ielā 10A, Balvos, Balvu novadā, funkcionāli 

nepieciešamā zemes gabala noteikšanu 

 

Ziņo Ginta Zaharāne: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

6 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 
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"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par dzīvojamai mājai Vidzemes ielā 10A, Balvos, Balvu 

novadā, funkcionāli nepieciešamā zemes gabala 

noteikšanu" 

 

15.§ 

Par Balvu novada teritorijas plānojuma izstrādes vadības grupas izveidošanu 

 

Ziņo Valda Vancāne: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

6 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par Balvu novada teritorijas plānojuma izstrādes 

vadības grupas izveidošanu" 

 

16.§ 

Par finanšu līdzekļu piešķiršanu no ceļu/ielu rezerves fonda Balvu novadā esošo 

tiltu galvenās inspekcijas veikšanai 

 

Ziņo Olga Siņica: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

6 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par finanšu līdzekļu piešķiršanu no ceļu/ielu rezerves 

fonda Balvu novadā esošo tiltu galvenās inspekcijas 

veikšanai" 
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Sēdi slēdz plkst. 10:31 

 

Komitejas sēdes vadītājs                                                                                  Jānis Trupovnieks 

 

Sēdi protokolēja –  

sēžu protokolu vadītāja                Jūlija Korlaša 

 

 


